
Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 27
Hvad mener ministeren om, at relevante dokumenter vedrørende kommunens
egen prisfastsættelse af de enkelte boliger i forbindelse med salg til de 13 an-
delsboligforeninger kun med stort besvær har kunne indhentes fra bla. Byfor-
nyelsesselskabet SBS - og mener ministeren ikke, at dette kan være et
argument for, at forældelsesfristen for de 13 andelsboligforeninger forlænges?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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